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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Śledczej do zbadania prawidłowości 
i legalności działań organów i instytucji publicznych 
wobec podmiotów wchodzących w skład Grupy Amber 
Gold (nr 52)
18 lipca 2017 r.
Komisja Śledcza do zbadania prawidłowości i legalności działań organów 
i instytucji publicznych wobec podmiotów wchodzących w skład Grupy Amber 
Gold, obradująca pod przewodnictwem poseł Małgorzaty Wassermann (PiS), 
przewodniczącej Komisji, zrealizowała następujący porządek dzienny: 

– sprawy organizacyjne. 

W posiedzeniu udział wzięli: Ireneusz Dylczyk – świadek wezwany przez Komisję oraz Przemysław 
Gadomski, Bartłomiej Kachniarz, Wojciech Kamieński, Tomasz Ludwiński, Piotr Pawłowski, 
Łukasz Suchecki, Sławomir Śnieżko – stali doradcy Komisji.

W posiedzeniu  udział  wzięli  pracownicy  Kancelarii  Sejmu:  Igor Amarowicz, Anna Jasieńska 
i Wioletta Więciorkowska – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych oraz Ewa Molska 
i Witold Paraniak – pracownicy Biura Komisji Sejmowych.
Przewodnicząca poseł Małgorzata Wassermann (PiS):

Witam państwa serdecznie. 
Szanowni  państwo,  jest  taka  prośba  z uwagi  na dzisiejszy  dzień…  to jest  takie 

moje też pytanie do świadka, żeby się jednak dzisiejsze przesłuchanie pana nie odbyło, 
poprosilibyśmy pana w innym terminie?

Świadek Ireneusz Dylczyk:
To znaczy, w jakim?

Przewodnicząca poseł Małgorzata Wassermann (PiS):
Myślę, że to byłby gdzieś około… termin listopadowy.

Świadek Ireneusz Dylczyk:
Proszę bardzo, byleby to mi nie kolidowało z urlopem, jeżeli można. 

Przewodnicząca poseł Małgorzata Wassermann (PiS):
Z czym?

Świadek Ireneusz Dylczyk:
Z urlopem.

Przewodnicząca poseł Małgorzata Wassermann (PiS):
Kiedy pan ma urlop?

Świadek Ireneusz Dylczyk:
Planuję w połowie listopada jeszcze gdzieś wyjechać.

Przewodnicząca poseł Małgorzata Wassermann (PiS):
W połowie listopada. 
To spróbujemy pana we wrześniu albo w październiku gdzieś jednak w takim razie 

przesłuchać.

Świadek Ireneusz Dylczyk:
Proszę bardzo. 
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Znaczy wrzesień… jeżeli można, bardziej październik, bo we wrześniu mam dużo 
wyjazdów służbowych z kolei.

Przewodnicząca poseł Małgorzata Wassermann (PiS):
Umówmy się tak…

Świadek Ireneusz Dylczyk:
To znaczy, jeżeli już ustalamy to, pozwolę sobie, zwrócić uwagę…

Przewodnicząca poseł Małgorzata Wassermann (PiS):
Umówmy się tak, że spróbujemy wezwać pana telefonicznie i to spowoduje, że będziemy… 
Mamy z panem kontakt telefoniczny?

Świadek Ireneusz Dylczyk:
Jak najbardziej.

Przewodnicząca poseł Małgorzata Wassermann (PiS):
Tak i po prostu tak zrobimy. 
To ja mam taką prośbę, my byśmy tak zadzwonili do pozostałych świadków i po prostu 

na dziś… jutro też mamy?

Poseł Marek Suski (PiS):
Nie wiadomo, co tu się będzie działo…

Przewodnicząca poseł Małgorzata Wassermann (PiS):
Tak? Przekładamy? 
Przekładamy, czyli jakby jest taka prośba, żeby jak najszybciej powiadomić świadków, 

żeby do nas nie jechali.

Sekretarz Komisji Wioletta Więciorkowska:
Nie mamy kontaktu z panią Jacuk-Plichtą.

Przewodnicząca poseł Małgorzata Wassermann (PiS):
Spróbujmy w takim razie nawiązać kontakt z pełnomocnikiem pana Marcina P., być 
może on będzie miał ją jak powiadomić w tej sytuacji. Terminy będą wyznaczone. 
Ja popatrzę w harmonogram, w kalendarz, a z panem się skontaktujemy telefonicznie 

i uzgodnimy termin, dobrze?

Świadek Ireneusz Dylczyk:
Nie ma sprawy.

Przewodnicząca poseł Małgorzata Wassermann (PiS):
Bardzo przepraszamy za takie a nie inne, że tak powiem, załatwienie.

Świadek Ireneusz Dylczyk:
Trudno.

Przewodnicząca poseł Małgorzata Wassermann (PiS):
W takim razie zamykam to krótko otwarte posiedzenie. 
Dziękuję.

Przewodnicząca poseł Małgorzata Wassermann (PiS):
Szanowni państwo, mam taką prośbę, sekundkę, mam taką prośbę do członków Komisji. 
Sekundę, pani poseł, niech pani posłucha, pani poseł Możdżanowska. 
Mam taką prośbę – ponieważ przygotowana jest  już treść zawiadomień (te, które 

zostały przez Komisję przegłosowane), proszę, abyście państwo przed wyjazdem, przerwą 
wakacyjną zjawili się w sekretariacie i złożyli swoje podpisy na tych zawiadomieniach. 
Przypominam, że zawiadomienia zostały przegłosowane jednogłośnie. Treść… część 

dostaliście już państwo, część dzisiaj będzie przesłana i abyście przed czwartkiem, przed 
opuszczeniem tutaj gmachu Sejmu zechcieli tutaj te formalności dopełnić.
Dobrze, tak?

Poseł Andżelika Możdżanowska (PSL):
Tak, pani przewodnicząca.
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Przewodnicząca poseł Małgorzata Wassermann (PiS):
Dziękuję.


